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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/20/68 
Date-________________

I *
MAJOR W. HAYDEN, 1251 West 104th Street, Los Angeles, 

Califoroia, advised that he was born on April 25, 1933 and hL. 
is currently employed as the Night Cleaning Supervisor for the 
Ambassador Hooel, 3400 Wilshire BoUevard, Los Angeles, Clifornia.

HAYDEN advised that he was working during the early 
morning hour's of June 5, 1968 when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot at the Ambassador Hooel. He stated that' he was infor­
med of the shooting by feioww employees and hotel guests. He 
stated that at no time did he observe either Senator KENNEDY 
or t;he person the Los Angeles Police removed fom *he ^oteU,, 
and subsequently charged with t:he shooting of Senate KENNEDY.

HAYDEN was shown photographs of SIIHAN B. SEHAN and 
he advised that he does not beieeve he has ever seen SIIHAN 
in the put.

^JAYDBirfi|htbited his Social Security Card bearing 
■ number

On 6/13/68 Los Angeles, CaHfornaa ^Lgs Angeles 56-156-^-394

kj^a FREDERICK E. BECKE2^________________ Date dictated 6/14/68

This document contains neither recommiendaioons nor conclusions of the FBI. It is the prop^ty of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68

During the early norning hours of June 13, 1968, 
FLOYD FERREE, 8833 East Mission Drive, Apartment 19, 
Rosemead, California, advised that he was horn in Heenietta, 
Oklahoma, on September 29, 1920, and he its currently 
employed as an Operating Engineer, in the boiler room of the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Caaifornia.

FERREE stated that he was on duty during the early 
morning hours of June 5, 1968, when Senator ROBERT F. 
KENNEDY was shot at the Ambassador Hotel. He stated that he 
was inoomeed of the shooting by a fellow employee but he 
did leave the boiler room because the law requires that no 
one can leave the boiler unattended for as much as ten 
minutes. He stated that he did not see Senator KENNEDY 
before or after he was shot.

FERREE was shown three photographs of SIMAO B. 
SDHAO and he advised that he had never seen SEEHAN and 
only recognized his photograph from tte newspapers.

01613/68---- Lost Angeles, .Caaifornia-------------FLids# Ang£]enL56:15i6iG-39'5,

SA-FREDRICK-E-BECKE Date dictated—6/13/68.
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contemns are not tn be distributed outside your agency..
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date .
6/17/68

During the early morning hours of June 13, ,1968,
ORANGE waMERLY, 1742 Summit, Pasadena,. California, advised 
that he was born in Birmingham, Alabama, on September 3, 
1934, and he is currently employed as a Night Cleaner for 
the Ambassador Hooel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cclifortil-

WOMERLY stated that he was on duty during the early
morning hour's of June 5, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot at the Ambassador Hooel- He stated that he was not 
in the area of the hotel where the shooting took place and 
he only learned of the shooting through persons .milng about 
in the hotel lobby. He stated that he never saw Senator 
KENNEDY before or after the shooting.

WOMERLY was shown three photographs of BEHAN B
SIRHAN and he advised that he had never seen SIRHAN before 
seeing the 'photographs of SIRHAN in newspapers.

Oo 6/13/68 at Los Angeles, Cclifo]tlla FUe # Los Angeles 56-156 G

by -^SA.FREDRICK E. BECIKERclp____________ Date dictated 6/13/68
This document contains neither recommendaioons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its cootenSs are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date—6/170----------—

On June 12, 1968, LUCIO TAPIA, 1000 West 23rd 
Street, Los Angeles, California, advised that he was born 
in Mexico on December 15, 1935, and he is currently employed 
as a Dishwasher at the Ambassador Hotei, 3400 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles.

TAPIA stated that he was on duty during the early 
morning hours of June 5, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot at the Ambassador Hotel. He stated that he was not 
working on the same floor as the floor on which Semttor 
KENNEDY was shot and hie did not see Senator KENNEDY before 
or after he was shot.

TAPIA was shown three photographs of SHUNN B. , 
SIRHAO and he advised that he had never seen SIRHAN before in 
his Iffe.

On —6/12/68 abos-Angeeies,—caiforniaL FieBos_Ang^les 56-156^

by FREDRCK-E BEOOERcipx Date dictated —6/13/68
This document contains neither recommendatinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/20/68
Date •__________ .____________ _

During the early morning hours of June 14, 1968; .
APRIL STEVENS, 1307 Lincoln Boulevard, Santa Monica, California, 
advised that she is currently employed as a teeephone operator 
of the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Caaifornia.

STEVENS advised that she was on duty at her switch­
board during the early morning hours of June 5, 1968 when 
Senator ROBERT F. KENNEDY was shot at the Ambassador Hotel. 
She advised that at no time did she leave her switchboard and she 
is unable to furnish any infformatoon regarding the shooting. 
She stated she first learned of the shooting when the calls for 
the police began to go through her switchboard.

STEVENS was shown photographs of SInHAM B. SHHA° 
and she advised that to thebest of her knowledge she has never 
seen SimN.

STEVENS stated she was born Arpri 2, 1951; 
and her Social Security Number .is

6/14/68 Los Angeles, Ccaifornia Los Angeles 56-156^
On---------—. ...........   at. . .. ..... . ■ ... .. .............. ...... .... .

.x^ SA FREDERICK E. BECKEWib

by----------------------------------------------------------------------------------------

File #
6/14/68

Date dictated
This document contains neither recommendattonns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its conttentts are not to be distributed outsdde your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

’(

Date 6/17/68

On June 12, 1968, HOM ROOCIOSKE, 636 North
Robinson Street, Los Angeles, California, advised that he 
was born on May 5, 1922, and he has been employed by the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, since 
1957* He stated that he now holds the position of Night 
Auditor.

RONCINSKE stated that he was on duty during the 
early morning hour’s of June 5, 1968, when Senator ROBERT F. 
KENNEDY was shot in the Ambaasador Hotel. He stated that 
he did nob hear any shots but was inoormed of the shooting 
by people running through the lobby of the hotel. He stated 
that he did not -leave the main desk area of the hotel and he 
did not see Senator KENNEDY. He stated that he observed 
police officers going by his desk and he saw the police murn 
with a person in the middle of their group but he was unable 
tic "see the person the police were removing foom the hotel. •

RONCINSSKB was shown three photographs of SUHAN 
B. SIRHAN and he advised that the only time he has seen 
SIRHAN's likneess was when he saw SIRHAN's photographs in 
the newspapers after the shooting.

OnJ/12^ atLos Angeles, Ca-ifornia #Los Angeles 56-156--JC<5

.^ SA FREDRICK E. BEC by-------------------------------------- ™ t . 6/13/68Date dictated--------------------
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its contens$ are not to be distributed outside your agency.
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I

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/20/68
Date ..................................... - -­

JAMES ROTHBURG, 5640 Santa Monica Boulevard, Room 
218, Los Angeles, 'California, advised that he was born on June 

and he is currently em>loyed as a secuuity guard for 
the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
Cdifornia.

ROTHBURG advised that he was on duty during the early 
morning hours of' June 5, 1968 when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot in the Ambassador Hooel. He stated that he was at 
the back gate of the to tel when the shooting took plaice and he 
learned of' the shooting through the yells of the crowd in the 

■ hotel. ROTHBURG stated that he stayed at his post and never 
went to see Senator KENNEDY. He advised that he never saw 
KENNEDY or the man who was reportedly removed foom the hotel 
by the Los Angelcss Police and subsequently charged with the 
shooting of Senator KENNEDY.

ROTHBURG was shown photographs of SIIHAN B. SIRHAN 
and he advised that t:o the best of his knowledge hie has never 
seen SIIHAN in his life, 

________ ROTHBURG furnihhed his Social Security Number

6/14/68 Los Angeles, CcHfornia
On ................... ............at ____________ __________ —___ _

FISA FREDERICK E. BECWfmb 
by ,------------------------------------------------------------ .-------------------

Los Angeles 56-156 G-^40?0
.File # -____________________________

6/14/68
Date dictated —---- -- ------------ - -----

This document contains neither xhcos»iendaiOnns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its conthnis are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date , 6718/68

Mrs. URA LOWTHER; Number 3, 1659 North Lake Avenue, 
furnished the following information:

She has resided at this address for eighteen years. 
She would not recognize the SUHAN family if she saw thems 
however, her grandson did play with MUNIR SIRHAN several year's 
ago. She could not furnish dates or ages. She stated that no 
one else had lived in the couut long enough to recall the 
SIRHANS; except the people presently livnng in the 1647 °>rth 
Lake Avenue address.

On

by

• Fie # Los Angeles 56-156-4-401

Date dictated — 6/13/68_____

6/13/68 a Pasadena, California

SA, WILL, AM N. HEARDMS ’______________

This document contains neither recommendaiions nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contentss are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

D.te_6^

Mrs. ISABEL CROSLEY, 1348 North Lake Avenue, 
furnished the following information:

She did not know the SIRHAN family very ooll. She 
recalls vaguely that they IVeed on North Mentor Avenue, Lake 
Avenue, and that they moved to 696 Howard Street, Pasadena, 
California, about four year's ago. She stated she could furnish 
no other information*

On -6/13X68___at _PasadeQa,_caiiforniau

SATOLLAM N. HEARD/HMS 
by ---------------------------------------------------------------------------

.Fie # Los An£eM 56:156 

6/13/68
.Is■"4042

- Date dictated—■ .—...............................
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contents^ are not to be distributed outside your agency..



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date. 6/18/68

Mrs. FRANCIS E. HAMILTON, Number 1, 1659 North Lake 
Avenue, furnished the followirg. information:

Her house faces the side of the house at 1647 North 
Lake Avenue, Pasadena, California. She has lived there seven 
years. She does not recall the SIRHANs llvnng there at , 
1647 North Lake Avenue. She stated that a brother to SIRHAN 
resides in the garage apartment at the end of the court; however, 
she could not furnish his name.

On •____ 6/13/6S_at Pasadena,-Californaa____

v SA WHLIAM4 N. HEARD/HMS'
by-----------------------------------------------------------------------------------------

File #

6/13/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency. ,.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/18/68

Mr. GEORGE KAISER, Number 4, 1659 North Lake Avenue, 
furnished the following information:

He has resided at the above address for three years.
He does not recall the SWAN family living in the house in 
front of him; however, he stated there oas a SWAN brother oho 
resided at the end of the court in a garage apartment.

On 6/13/68 at Pasadena, Caaifornia FUe # Los Angeles 56-156^
waS..TZT"4

bSA miaM N. HEARDHMS______________-—Date dictated 6/13/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency;; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date, 6/20/68________

HARRY SHAKER, owner of Shekels Oasis Restaurant 
and Bar, 6756 Hollwrood Boulevard, advised that ADEL BISIARA 
SIRHAO, brother of SIRHAN BISIARA SIRHAO, had been employed 
at that restaurant for about four weeks. He stated that 
ADEL worked as a musician on Friday and Saturday nights.

SHAKER advised he had never had any discussion with 
ADEL concerning things nob connected with his work, and that 
he had never heard him express any pooitical views or 
ideologies. He stated that hie had never met ADJELs brother, 
SIRHAN SEHAOL . ' '

On

by .

6/19/68 at Holyrood, California ^^ a Los Angeles 56-3.56 -G-
' -------- 405

ERSA E. RHEAD RICHARDS, JR./clp ^^^ , , 6/20/68— * ......................*     p ........... Date dictaed ———............
This document contains neither reconmendattinns nor conclusions of tie FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and Site contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/2468 L

Mrs. MARGARET MC CARTHY, who resides at 4419 Stansbury, 
Sherman Oaks, California, advised that she was born in County '
Cork, Ireaand, on June 1, 1900. She advised that she and 
other members of her family were very stoong supporters 
of the late Senator ROBERT F. KENNEDY and that she and her 
daughters had been at the Ambassador Hotel on the night of June 4, 
i960, and early morning of June 5, 1968, when Senator KENNEDY 
was shot. She stated that she and Hl of her family had 
been in the Ambassador Ballooom, which is located on the floor 
directly beneath the fooor on which the Senator was shot.

She advised that she was in the crowded Ambassador 
Ballooom, along with many others, waiting for the arrival 
of Senator KENNEDY, who was supposedly going to come down­
stairs from the Embassy Room to speak to those who were 
waating in the Ambassador Ballooom. She stated that she 
and a few of the other members of her -family got up on the 
stage in the Ambassador BaHooom, along with the "Kennedy 
Girls”, and they were Hl dancing and singing and waitirg 
for ’BOBBY" to come down. She stated that shootly after 
midnight the room became very dose and stuffy so she and 
several others went to a small alcove to the left and rear 
of the Ambassador Ballroom, -where they ateempted to get a 
breath of fresh air. This alcove had a starwway leading 
up to the next four where "the Embassy Room was located; 
there was a door leading to the Wilshire Street parking lot 
with a fire escape leading upstairs directly outside this 
door.

Mrs. MC CARTHY advised that as they stepped out 
on to the landing of the fire escape sometime shortly after 
midnight, several indivdduals came down the stair's, both 
foom the Inside of the buildnng and foom the fire eocspe, 
exclaiming that Senator KENNEDY had been shot. She stated 
that she did not remember any one person in ps:JrticUlSr and that 
in the confusion she did not recall having seen anyone in a polka­
dot dress. She stated that she is quite certain that she did not 
hear anyone say "We’ve shot Senator KENNEDY”.

06/20/68_____ atShelmsm.JOSko,_JCS1^01rnis___ File #Loo■■Argeles .56-156 "^
ERR A A - c/^/co 406

b.SA.UHEADJICHIAKJR./kaf_____________Dale dictated. 5/24/68______
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its contents me not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/24/68-

Mr. NORMAN H. WAKEMAO, 2205 Mendocino Lane, 
advised that he is a teacher of biology at Pasadena City 
College, Pasadena, California. He stated that according 
to the school records there was a student in his class 
in the fall semesser, 1964, by the name of SIIHAOi SIRHAO; 
however, WAKEMAN stated that he did not remember this 
individual at all and could furnish no informatinn concerning 
him, other than the fact that, according to the coieege 
records, he had been an average stud^t.

On 6/20/68 at  ___ A.iadena^ClXirnia_..FiIs #Los. Angeles 56-^ -^

by  SA E. RHEAD,RI(HARDS,..JR./kaf Date dictated
6/24/68

This document contains neither rscommlerd^aiinlss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contenss are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date_______ 6/17//6>8_______

Mr. LEONARD C. PERRY, who resides at 6268 North 
San Gaariel Boulevard, Altadens, Caaifornia, phone No. 287-3241, 
was ineevveewed at Pasadena City College (PCC) Where hie is an 
instructor in the Speech and Coimunncations Department.

PERRY advised that he has been an instructor at PCC 
for approximately eight year's and that hie holds the positoon of 
Associate Professor. He stated that hie could, reueuher the name 
SIRHAN BIS1ARA SUHAO having been one of his students in 1968, 
but that he could remember nothing else about this individual 
and was sure that he would not recognize him if hie were to see 
him on the street. He advised that with the number of classes 
and students in each class it was impossible for him to become 
too wcei acquainted with any of'his students.

PERRY stated that the course SIRHAN took from him was 
called Basic Cormmnication and was a course required for all 
Freslmnen at PCC. He explanned that it was basically an 
orientation to the college atmosphere with aptitude and other 
type tests furnihhed the . students to hel.p them discover their 
interests and determine "their fields of study.

PERRY stated that he could furnish no information 
concerning the persoonaity or ideology, of SIRHAN.

1

On —------- 6/14X68— ------Pasadena.,...Caifornia.File.# --—,-Los _ Angele s^.56-1156 ^-
, 408

ae 
by--------------- SA_E.-RhT^D-RCCJAR^IS,-JR./idr„---- Date dictated----------- ---- 6/14/68----
This document contains neither recou:lulenldatrnns nor conclusions of the FBI. It is the property of the. FBI and is laired to
your agency'; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date--------6/07/68^---------

Mr. HAROLD J. BEOSOO, who resides at 3180 Crestford .
Drive, Altadena, California,,phone No. 797-0628, was interviewed 
at Pasadena City College (PCC) where he is an instructor in 
the Physiology’ Department.

BEOSOO advised that he remembered haring SIRHAO 
SZRUAO as a student in one of his closes, while he W1s a PCC‘ 
He stated that SIQHAO sat at a table by himself in the 
classroom and that he did nob appear to attempt to mix with 
the other students although he 'was always pleasant,and smiling •
and treated everyone with courtesy and 'respect. He advised 
that during the tme SIRHAO was in his class he was not even 
aware of SIRHAO’s nationO-ity and that he did not trer hayt 
any discussion of politics or ideologies nor did he e^r htar 
anyone else discussing these things with SIRHAO.

BEOSOO advised that SIRHAO was an average, or slightly • 
above average student, who was very consistent in his work 
with perfect ateendmce and that he did not remember any type 
of discipline problem ever arising. He stated that he 
certainly would never have thought SIRHAO to be an individual 
of a violent nature as he always seemed to be even-tempered..

. _ He advise that ht did not know of any close 
associatonn between SURHAO and any of the other students in 
the classes and that he, BEOSOO, never saw him except in the 
classroom on a teacher-student basis. He stated rortier 
that he had no contact with SjRHAO after the semeeter in 
which SjOHAO was a student In his class.

On. 6/14/68-^ _ ■•Pasl■dtna,...Caiforiil........Fie # ^OSL.AOgt2tnL^d1J6^-^6

by---------SA-E^-RHEAD-RICHARDSjEJRR/sdb/c^pp---- Date diclated---------- 6/14/68-------
This document contains neither recommendations por conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency; it and its coottnts are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -6/14X68

Mr. WIIBUJR W. OIXOO, who resides at 435 South 
Hudson Street, Apartment 6, Pasadena, teeephone number 
792-1382, was Interviewed at the Pasadena High School, 
2925 East Sierra Madre Boulevard, Pasadena, California, 
and he advised that he had previously taught at the John 
Muir High School in Pasadena, at the time that SIRHAO B. 
SHAO had attended that school.

OIXOO advised that he remembered having STRHAO jin a 
tenth grade . geometry class but that he could remember very 
litlle else about SIRHAO. He stated that when he heal’d the 
name on television Jin connection with the assassination of 
Senator ROBERT F. KEOOEDY, he remembered vaguely having had 
this individual as one of his students.

He further stated that he anticipated being 
intevveewed by someone concernnng SIRHAO, so he had looked 
up his records for that period of trne and determined that 
SIIHAO had been an average student with whom he had apparently 
had no disciplinary probeem.

OIXOO advised that he could not remember ever 
.having a conversation with SIRHAO concerning anything but 
the course and that he could furnssh no information concerning 
SIRHAO's .icrsoniaity or beliefs.

On6/12/68____ at Pasadena, California Fie Hos.A^geIes.56-156^ I.4&
bySA E. RHEAD RTQHARDS, JR./asi Date dictated 6/12/68
This document contains neither recommendatiniss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents® are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date__ 6/14/6’8_____

Mr. MARCUS IE GRAND YOUNG, who resides at 11062 
East Andrews Street, South Bl'Monta, Califianil, was inter­
viewed at the John Muir High School in Pasadena, California. 
M-. YOUNG advised that he is a teacher in history at that 
high school and that he is also the Comm zander of the Cadet 
Corps. He explained that the Cadet Corps at J^ MHr 
High School is similar to a high school ROTC program, 
except that it is run and fennlceU by the state, inseead— 
of the Federal Government. He also stated that the Cadet 
Corps is under the direction of the California State 
Adjutant Gennral and receives the money for equipment and 
feiUamns and supplies through the State National Guard and 
Adjutant GmeeaVs Office. He further stated that in this 
Cadet Corps, the boys receive basic military irlineng in 
such fiedds as drill; including the Manual of Ar-ms, military 
courtesy, first aid, camouflage, map reading ^d a brief 
explanation ^f freaam safety.

YOUNG advised that he could remember that SHHAN B. 
SI1HAN had been a member of this Cadet Corps for the three 
year’s that he had attnnded John Mdr High School, and hie 
remembered him as a better than average cadet with a good 
attitude who accepted discipline weH and showed p■oteneill 
and ability in- admin ns trative p-ositoons. He said that 
SIRHAN was paobabby■ a-stageant in the Cadet Corps at the 
tame of his graduation. He stated taat he remembered 
SIRHAN to be a serious individual but did not consider him 
to be sullen or moody and he certainly would not have 
thought him to be an individual of a violent nature. He 
said that he could not remember any display of temper on the 
part of SIIHAN towards any other student and, to his knowledge, 
SIRHAN got along well with his feiow corps members and 
other students and appeared, to be a very-Mc1 person.

YOUNG advised that in cueeectien with the Cadet 
Corps, some of the boys who were chosen to be on the Rifle 
Team were afforded the ipportueiyy for trainnng Md practice 
with the .22 caliber rifle, however, he advised that SIRHA°

On___6/12/68__ at -----PaSldtea-CaalfUreia-----File # — IosLAngelesm56-156.;<tsF.-

by----- S>A-E-.~RHEAD^RICFA.RDS,-JR.//asi ■Date dictated 6/12/68
This document contains neither rtcu:>mmleedaiinns eur conclusions of the, FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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had not been a member of this Rifle Team and, therefore, 
did not receive any training whatsoever Jin the use of 
fieearms, with the exception of possibly a trip once or 
twice a year to the National Guard Armory where all of the 
cadets were permiteed to fire a few rounds with the .22 
caliber rifle. He added-that none of the cadets were given 
any trainnng whatsoevee.in Ihe use of pistols of any type.

YOUNG advised'that he could not recall ever having 
had a conversation with-SIIHAN in which politces or ideologies 
were discussed and he stated that he had never heard SUH-AN 
make any violent or infearmetoiy comments directed towards 
any group or any Individual.

' YOUNG advised that should any percent information 
come to his recollection, he would immeedately contact the 
Los Angeies FBI Office and .furnish this information to them.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/24/618

Miss GERALDINE AGNES MC CARTHY, who resides 
at 4419 Stansbury, Sherman Oaks, was interviewed at her 
plaice of employment, Seeurity First National Bank, Studio 
City, California, during her lunch break:. Miss MC CARTHY 
advised that she had been born in Birketeead, Cheshire, England, 
on February 21, 1937. She stated that on the evening 
of June 4, 1968, she and other members of her family were 
in the Ammaasador Hotel, where they were participating in 
the activitees with the other KENNEDY supporters who were 
waiting for final election results and the victory speech 
by Senator ROBERT F. KENNEDY.

She advised that she and her family spent the 
evening at the Ambassador Hotel in the Ambassador BaHooom, 
which is located on the floor of the hotel immeeiately 
below the f^or on which Senator KENNEDY was shot. She 
stated that they had been participating in the festmtees 
and had been singing and dancing on the stage in the Ambassador 
BaHoomm with the other celebrants and that shootly after 
midnight on June 4, 1968, she and several ambers of ter 
family left the stage of the Ambassador BaHoomm and went to 
a smill alcove to the left of the stage and near the rear 
of the Ambassador BaHooom. This alcove had access to 
a stairway leading up to the Embassy Room and also had aUcess 
to an outside door opening onto the Wilshire Street parking 
lot of the hotel. She stated that iomeeiatily outside ms (
doorway to the parkin lot ttere was a fire escape leading U
down foom the foor above.

Miss MC CARTHY advised that aseshe and several |
members of her family were in this alcove attempting t° get | 
a breath of fresh Hr, several people came down the stair- ^
way foom above and a girl in an orange dress stated KENNEDY ,^
has been shoo’". Shotly after that a girl in a beige dress 
with black dots came down the outside fire escape and exulaOoii,

On6/2!0/€:i8 at Studio City, Californaa

. SA E. RHEAD RICHARDS, JR.Aaf 
by--------------------- ------------------------------------------
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"Oh my God, KENNEDY’S been shot". Miss MC CARTHY stated 
at no time did she hear anyone make the statement, We’ve 
shot KENNEDY". She stated that several more people came 
down the stairway of the fire escape and she asked them 
questions ateempting to verify what they had hea,rd ,and _ 
it became apparent to her that KENNEDY actually had been 
shot. She said that thirds became very confused an* that 
within a short tmme the police began to request all those 
who were not directly involved to leave the building 
very quickly and calmly. She stated that at this Wme 
she and her family left the buildngj and returned to their 
homie in Sherman Oaks.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/14/63
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I
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The following s! ned statement was obtained from. 
JESSE CARDONA: .

"Duarte. California 
6/12/63

"I, JESSE CARDONA, 620 Hurstview Avenue, ;
make the following, voluntary staeenent to JOSEPH 
G. DAVIS, JR. and JAMES E. ROSS, who have idinii- 
fled themselves to me as Speeial Agents of the FBI.

"On 6/4/6o, I was regularly engaged in deliver­
ies mH out of, the Duarte Post Office,. Part of my 
route takes me to the San Gdriel Valley Gun Club, 
Duuate, when I usually take my dailey break I 
arrived about 10:50 a a and took the mH to LLOYD 
HAGER, the range .matter We_were standing there
talking and my neighbor, CHARLES MIUNER, and a 
frennd RUSSELL WEAVER came in They arileed at 
lpprlximlely 10:55 am I greeted them, they paid 
their fees, got their targets, and then we Hl walk­
ed to the pistol range

"There was only one person on the pistol range, a 
that time He was on the far west end of the shott­
ing ine, down near where the smH numbers begin. 
He was not then shooting, so MILDER and WEAVER put 
up their targets, and returned to the firing lire. 
MILDER and WEAVER were at the opposite end of the 
pistol range, the east end.

"I did not talk to the person at the west end of 
the pistol range As best I can recaH, he was a white 
mile, approximately age 25 to 30 years OW. He was 
about 5 foot 3 inches tall, thighed about 150 pounds, 
and had dark, possibly black hair He mo^ 'bite UvU’
pants and had on a ’pull over* sweater type shirt with 
short sleeves He was a very maasuiar person. He
had on shooters type 'ear muffs’ I do not know what

______ 6/12/6at8 DnaHe, Cali^ozrnil■ Fie # Los Angeles 56-155 
SA JAMES E. ROS^and g

__________SL2OSEPHLG_DfeS  ̂ dictated_________61363.
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"type of cun he was using but he did have what 
appeared to me to be a teessoppe with which he , 
could -look through at a target.

"Based on my observations of this person, I 
do not think that he -is identical with the person 
pictured -in the photographs die'piayed to me by Special 
Agent DAVIS. I did recogniee the-photographs as be­
ing the person -identlfeed in the newspaper's as SYRIAN 
SIRHAN I cannot recall observing SIRHAN on the pistol
range while I was there or anyone resembling him.

"I left the range about 11:15 am continuing 
on my maai route. At the time I left, only my two 
frinnds and the person at the west end of the pistol 
range previously mentioned were then at the pistol 
range. No other persons came during this time to the 
pistol range.

"To the best of my recollection, there were no 
■female persons on the range, although there- was sev­
eral other male persons on the rifle range, whom I 
did not know.

I’ve read the above staement consisting of 
this page and three ot:hers. It its true and correct:, 
in every respect.

"/s/ JESSE CAIWONA

"/s/ JOSEPH G. DAVIS, JI., Special Agent, FBI, Los 
Angeles 6/12/68

/s/ JAMES E. ROSS-, Special Agent, FBI, Los Angeles,, 
6/12/68."
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6/14/68

The following signed staeement was obtained fom 
RUSSELL DOYLE WEAVER:

’’Duarte, Caaifornia
6/12/68

"I, RUSSELL DOYLE WEAVER, 222:1 Broderick. 
Avenue, make the folloting voluntary statement 

. to JOSEPH 0. DAVIS, JR. and JAMES E. ROSS, oho _ 
have identified themselves to me as Special Agents 
of the FBI.

"On 6/4/68, I accompanied a freend CHARLES 
MILLNER, 626 Hurstveow Avenue to the San Gabbiel 
Valley Gun Club, Duaate, arrivnng there at appro­
ximately 11 AM On arrival, oe went to the range 
master to check in and to get targets. We then went 
to the pistol range portoon, which basically runs 
east and west. We took a positoon on the right hand 
site.of the pistol range, that is, the/last target 
positoon to the east side of the pistol range.

, T^re oas one other person on thepstol range 
at that time. He oas at the target positoon to the far 
left of the pistol range, that is, about the last or 
next to last target pooition to the oest side of t:he 
pistol range,.

’'The range master asked this person to cease fir­
ing. in order that oe could put up our targets doon range.

"I o'ould describe this person as foUoos: A 
heavy set muscular person oeighing approximately 220 
pounds. He oas ohite, male, approximately 6 feet tall, 
24 or 25 year's of age, olive comppexion, black "kinky" 
hair resembling that of a person of Itaiaan descent. 
He oas wearing a dark blue turtle neck shirt 
oith short sleeves. He had on shooters

_6/12/6Lat Duarte, California^ FUe # Los Angeles 56-156
SA JAMES E. ROSJEand V • 414
SA JOSEPH G. Aois, JRF JGD/nnb ..... 6/13/68
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"type 'ear muffs', appearing-to be of some type blue 
doth with fur on it, of a commercial nature. It 
was my iepressoon only, that he eight be a police 
officer, because he was orderly in handling hits gun 
and amuuntion and he appeared t:o be an expereenced 
shooter.’ This person had two guns. One was a .44 
magnum autoeeaic, the gun he was then shooting and 
holding in his right hand. The other gun was a 
smiler autoeeaic, blue in color, and which may 
have been a ,22 caliber. This smaner gun was 
lying jin a black 'satchel' type of case, one side 
of which folded down opening up the 'sltihee,. He 
also had a smU telscoope which was mounted on a 
tripod resting on the bench. The scope was about a 
foot long and on the t:ripol, it stood about a foot 
tall. .

"Approximately 10 minutes or so after our arrival, 
I went over to this person and asked that he cease 
shooting in order that we could go down and check our 
targets. It was at this tmrne that I observed the 
smmU gun Jin hits 'satchel' and” the other details 
isseed above. On one other occasion during the 
hour that we were there, I asked this person if he 
would again cease firing in order t:hat we could 
check our targets.

"Based on my observations of this person, I 
can definitely say that he is not identical with the 
person pictueed in the photographs dispaayed to my by 
Special Agent DAVIS. I did recognize the photographs 
as being the person identifed in the .newspapers as 
SIRIAN SIRHAN. I did not observe SIRHAN on the pistol 
range while I was there or anyone resembling him.

"While we were there, two male white persons 
^rvved on the pistol range. They-both spoke to the per­
son at the west end of the pistol range and then took



LA 56-156

"up a target position, approximately middle-ways 
between us, and about in the middle of the pistol 
range. I assume from their physical appearance that 
they -ere father and son. The younger individual 
was approximately 20 years of age and wearing an 
Army type fatiuue hat, with civiiaan clothes. His 
build was smaai and he weighed about 150 - 160 pounds. 
He was approximately 5 foot 6 inches tall.. The 
older man was between 45 and 50 year's of age and weigh­
ed approximaaely 175 pounds. He was wearing a 
jacket and pan its. His hair was ‘salt and pepper* 
graying. I did not observe these indivdduass suffi­
ciently to furnish any additional descciption of them: 
nor did I know either, or observe their mode of 
arrival. I did not notice any conversations between 
these 2 persons and the man on the west end of' the 
pistol range other than when they first arrived, 
as mentioned above, which conversation I could not 
hear.

■ About 20 minutes later, a white male and female 
arrived at the range. :!.. noticed them because she was 
the only female on the range and both had to walk near 
me to enter the rifle range. They both went over on 
the rifee range, where there were also other males, 
unknown to m^ also firing on the rifee range. I 
did not taUk to either of them. The man was a heavy set mile, 45 to 50 year's of age, weighing 175 to 180 
pounds. The woman was about 18 to 19 year's of age, 
5 foot 2 inches to 5 foot 3 inches tall, with a slender 
build, weighing approximately 100 pounds. She had 
blond hair and was wearing a scarf. She was shooting a 
.22 caliber rifee. She had on slacks. This is all 
I can recall of their description, Neither of these 
two persons ever came over to the pistol range. I cannot 
r^ail anyone foom the pistol range ever going over 
to the rifle range to talk with them.
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While we were there, there were only five of 
us on the pistol range. We left about noon, going 
home. When we left, the man was still at the west 
end of ths pistol range, and the other two individ­
uals were still shooting at mid range. The man and 
woman who also arrived later were still at their 
position on the riffle range.

"I have read the above statement consisting 
of this and six other pages.

"It isatrue and correct statement in every 
respect.

"/s/ RUSSELL D. WEAVER

"/s/ JAMES J. ROSS, Speeial Agent, FBI, Los Angeles, 
6/12/68.

/s/ JOSEPH G. DAVIS, JR., Speeial Agent, FBI, Los 
Angeles, .6/12/63.”
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Date _ 6/9/68

DOROTHY DIANE MANNING, also known as Dorothy Diane 
Sanford and Dorothy Diane Robertson, was intervieeed in a 
Bureau car outside the resitnnce of her mother, DOROTHY MANNING, 
11820 Mipledale Avenue, Norwalk, difornia. She lUirnSshed 
the -foioewlrg information: ,

She was employed as a bar maid at the Golden Garter 
Bar. Alhambra, California, foom May 10, 1968, to May 25 or 26, 
1968, when she was discharged foom her employment. She obtained 
this 3ob through a friend named JIM WILSON who was a regular 
patron of the bar and knew the owners.

Photographs of SIRHAN BISHA^ SIIHAN were exhibited to 
MANNING} and she stated she did not know this man but he does 
resemble a ^fremd of JIM WILSON’s whose name is BOB (Last Name 
Unknown). BOB worked with JIM WILSON at a machine shop In 
Alhambra during part of May, 1968. He frequently came into the 
Golden Garter Bar with JIM WILSON during May, 1968.

She described BOB as a white male; age 28 or 29; 5’ 8"; 
170 pounds; good build with large shoulders; pitch black, curly 
hair; pockmarked face and swarthy complexion. He claimed to be 
an Italian.

MANNING was confined to the Los Angeles County Jail 
for ten days and released on May 9, 1968. Upon her reeease her 
girl Premd, RHONDA GREEN, indeed MANNING and her boy frend, 
EDWARD NESS, to reside with GREEN and WILSON in Apartment A, 
2317 Main Street, Alhambra, Caaifornia. The four of them resided 
there unnil approximately June 1, 1968, when MANNING moved to 
11101 Ferina Street, Apartment 4, Norwalk, which is the -rtsidenct 
of NESS' sister and brother-in-aa^ JUNE and CARL HANCOCK.

MANNINGG described NESS as 18 years of age, 5’ 10", 
130 - 135 pounds, sltiitr build, brown hair. NESS was arrested 
on June 8, 1968, on traffic charges and confined to the Los 
Angeles County Jal '-Uh an id(ntlonil charge of presently 
false identif Ccation to a pol ice officer.

On 6/9/68 ^^N^rwalk, Caiifirn ia______ fHe # Los Angeles 56-15)6^ -

SA RICHARD k; PHINNEY / 41"
by SA. ROBERT GEORGE IBBOTT/RKP/JaU' Da,t di<ia,|ed 6/9/68 
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your ^ency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date
6/20/68

ALBERT VALDIVIA, 826 Fedora, Los Ang les, California, 
advised he is employed as a runner and .food carrier in the 
Lautrec Restaurant, Ambassador H>tsl, L°s Angeles. He works 
the 3:00 p.m. to 11:00 pm. shift.

VALDIVIA advised he worked his normal shift on June 4, 
1968, and went home shootly after 11:00 p.m. He was not a 
witness t:o the shooting of United States Senator ROBERT F. 
KENNEDY at the Ambassador that night, and was watching telc- 
visoon at his resddence when the shooting was announced. 
VALDIVIA advised he does not know SIIHAN SIIHAN other than 
observing him on television in connestion with the shooting.

On

ay

6/19/68 Los Angeles, CsSLifornla Los Angeles 56-156^^-
---------------------- at mp---------------------------------------Fie #--------------------------------------^

SA RICHARD K. PHINNEY/rem 6/1.9/68
Date dictated
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ROSENIO) SOTO, 1420 Bonnie Brae, Los Angeles, Califor­
nia, advised he was employed as a kitchen laborer at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, foom ^ut Jane 1 to June 3, 
1968. He worked the 4:30 p.m. to 2:00 a.m. shCft.

SOTO advised his regular day off was Tuesday, June 4, 
1968, so that he did not work on that day, and was not at the 
Ambassador Hotel when United Stat ess Sena tor ROBERT F. KENNEDY 
was shot. He had no -inoormation about the shooting other than 
what he had seen on television, and did not recognize a photo­
graph of SIRHAN SIIHAN.

It is noted ROSENDO SOTO did not speak the English 
language so that he was ineevveewed In Spanish through the 
assisancee of the apartment manager, Mrs. SANTILLAN.

6/19/68
On ....... .at

Los Angeles, Californaa 
_ File #,

by
SA RICHARD K. PHINNEY/rem

----------—417
6/19/68

Dalle dictated
This document contains neither retejamenKaaiinns nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is leaned to
your agency:; it and its contents are not to be distributed outside your agency..
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RICHARD LEE WILSON, 115 Halladay Street, Apartment 7, 
Santa Ana, California, was intevveewed in a Bureau car outside 
his resddence since there were a number of people in his 
apartment at the time. WILSON is descrieed as a male white,
born January 1, 1944, in Long Beach, Caaifornia, 5’10", 
260 pounds, brown curly hair, and brown eyes. He is the 
brother of JAMES L. WILSON, who currently resides with him. 
He has previously been convicted of forgery and served 
two and one half years in the penitentaary.

WILSON advised he is currently unemployed but 
normally works as a machnist. His last emplOyment was for 
Dodds Company, Beach and Stage Road, Buena Park, Cdifornia, 
for whom he worked about one month and quit on May 29, 1968. 
His longest employment had been for a perOod of two year's 
in 1962 and 1963 for the Kirkhll Rubber Company, Brea, 
Caaifornia.

WILSON advised he had been living at 115 
Halladay, Apartment 7, Santa Ana, since April 1968, ^t* 
his wife, ELAINE WILSON, and their son. His brother, JIM 
BILSON, visieed him at the Santa Ana apartment from trnie 
to tmie while iv^ng in Alhambra in Appil and May 1968. 
In the afeernoon of May 30 or May 31, 1953, JIM ^IM and 
RHONDA GREEN moved foom the Alhambra apartment to the 
Santa Ana address, dog with their two children, and currently 
reside -with .the RICHARD..WILS°N family. MUON was not _ __ 
certain of the date of the move, but recalled he spent the night 
of May 29 or May 30, 1962, with JIM and RHONDA at ^ Aihara 
apartment after quitting iris job.: He Mid his ^^ and 
child remained in Santa Ana.

WILSON advised he had observed the television 
broadcasts of the assassinatm of Senator ROBERT F. KENNEDY 
and the arrest of the aiegged killer, SjELUAN SILHAN. He did

On 6/11/58 at Santa Ana, Cdifornia File# Los Angeles 55-155-^^
RX . ’
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not recognize BEHAN by name or photograph. He did not recognize 
the name BOB ANDRESE. Regarding BOB ALLEN, WILSON advised 
he had kinown him for about seven year's and believed ALLEN 
currently lived in Paramount, California. Prior to May 
1968, ALLEN lived with JIM WILSON, but they did not get 
along too wett and split up. •

WILSON advised his wife, is currently employed as a 
barmaid at the Pour House Bar on First Street in Santa Ana, 
around the corner foom his fesieence. She began this employment 
about June 4, 1968, and works-the 6:00 p.m. to 2:00 a.m. shift. 
WILSON goes over to the bar at 2:00 a.m. to count the money 
and dose the place. He spends about ten or fftteen minutes 
handling this maater and then returns to his apartment. 
He said JIM WILSON is genneally asleep when he gets home 
since JIM gets up so early to go to work.

WLISON advised RHONDA GREEN has a 1954 gray Comet 
sedan, which is sometimes used by JIM WILSON since he does 
not own a car. The only other vehicle JIM WILSON is known 
to have driven recently was BOB ALLEN’s white Plymouth.

Regarding the move foom AMambra to Santa Ana 
on May 30 or May 31, 1968, WILSON beHeved the move had 
occurred about 6:00 p.m. He said JIM WIJ^ON, RHONDA GREEN, 
the two children and he drove from Alhambra in RHOMDVs 
Comet and moved into the Santa Ana apartment. AH of them 
got drunk that night, which is a regular occurrence at the 
house. He said they drink frequently, but it is genneraiy 
ItoHed t;o beer. Most of the drinking occurs at home and 
they have not been feecuentirg bars in the Santa Ana area. 
Regarding the Golden Garter Bar in Alhambra, WHSON advised 
he did not beleeve he had ever been to that locatoon.

WILSON advised the week end of June 1 and June 2, 
1968, Involve consiivaab.le irinfcnIg! a toe apartment by all 
of the adult members ox the family so that hi.s recollection 
is hazy about that time. He did recall that on June 4, 1968, 
which was election day, he and JIM WILSON had worked four 
hours for Quick Service, located near Svconi ^r^t in Santa
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Ana, about four blocks foom his residence. He recalled 
theL.w^Lthere at 6:00 a-m., and obtHned a job unloading 
?.truck abou 9:00 am. He and JM worked unm about 2:00 p.m., June 4, 19°o, making $1.65 an hour for their 
labors. He ^called there were electors that day since 
th^y were una’o^ to cash the vouchers for their wages at 
a bar,u:lit''l $:°0 p.m., since the bars were closed unm 
thairtme.; ^About 2:?° p.m., or shortly thereafter, he and 
JM Wp*ON ^turned to the apartment from the employment 
and stayed arou^ the house the rest of the afeennoon. At 
8:°0 p.m., he and JIM cashed their vouchers at the Spa Bair 
oLSouth Main Str^t in Santa Ana. They took a taxi foom 
the-Sp?.?^ abou onehaf mle to the Lasso Bar, where 
they had a pitcher of beer and walked home. He said the 

„Lasso Bar^s near the Pour House Bar and he assmed they g0Lhhmi,.St ^^or ^OOp.m., but he was not certain. That 
^5-7AherTAndTJM watched television, along with RHONDA GREEN 
and ELAINE HIpON. The caildiei were sleeps at the time. 
He recalled the ilictlon reuunssweee coming in and there

*was $ U^l^wh^'h he washed, alhhuugh he chuli not recall
1 nme of -t‘ He recalled seeing Senator ROBERT KENNEDY 

make his victory speech concerning the CalifiIiil election 
r'returns filhwe^i by reports of the shooting of Senator 
KENNEDY. He said he, JIM and the girls were Hl quiti 
shocked about what happened but riclllii no speeific 
conversation about it. He said Hl of the people went 
to bed about 4:00 a.m. p

r W3S°SN adv^d he got up at about 8:00 or 9:00 a.m.
onJUne 5, 19°S* and observed that the other adults and 
children were still sleeping. He went back to bed and 
S^eP-t'i aga^Un*1 10:0)0 am. or so, when be got up and found JIM WIISON was also up at that time. He recalled 
th?tJd?r*^Jun^ he, JIMand the girls watched
telev-ionmot^ of the day Involving the investigatinn 
of the KENNEDY assassinatopn. They were also all drinking 

, quite heavily and he did not believe they left the residence 
So go anywhere.
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. WILSON'advised upon further consideration, he believed 
it was on June 5, 1963, that hie and JIM had also looked for 
some employment. He said JIM WIISCN filled out an application 
for..! job in the City of Orange, California, where he had 
previously worked or was known. He and JIM had driven to that 
loca.on in RHONDA GREEN’S car and were gone several hours befoje returning to the apartment. WILSON advised he did 
not enter the company from whom hi.s brother was seeking 
employment, but rather remained -in the car. After they 
return^ to tie apartment;, he beHeved they stayed then? 
the balance of the day. y

R^a^nS Monday,^ 3, 1953, WILSON advised he 
now nas no particular recollectoon of what had occur.red on 
that day. •
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EDWIN GERALD NESS, Inmate, Los Angeles County Jell, 
advised as folOows:

During the month of May, 1968, he resided with 
DOROTHY MANNING, JAMES WIISON, and RHONDA GREEN at an 
apartment in Alhambra at 231.7 Main Street. During that 
time, he was not employed and DOROTHY, whom he was living 
with, was employed as a barmaid at the Golden Gaater in 
Alhambra. Also during this ttae, JAMES WILSON obtained 
employment at a company in Monterey Park, whose name he 
could not recall, but he thought it began with "S" and 
sounded something like SCRABBLE He beieeved that 
WILSON lasted at this employment approximately one week. 
WILSON did not own a car, and he was driven to and from 
work by an individual whom he (NESS) knew only as BOB. He 
beieeved BOB drove a 1962 Valiant and on seven! occasions 
stopped at the Golden Gutter to have a drink with JAMES 
WILSON.

NESS was shown a photoglyph of SIRHAAN BDSHARA 
SRHLAN, and he said that this photograph resembled the 
iniividull whom he knew as BOB, with the exception that 
BOB combed his hair straight back and had a pockmarked face.

NESS was asked as to what type mH WILSON received 
during the period they shared the apartment on Main Street. 
He replied that the only mH WILSON received was ’’bills. 
He said that he has known WILSON for the past three years and 
has resided with him for the past one month, uni! they sppit 
up approximately the first of June, 1968. During that period, 
WILSON has never made known his pH Ltd! beliefs, and it i.s 
the opinion of NESS that -he is not interested in politccs.

Since their sppit up on June 1, 1968, NESS has had 
one contact with WILSON, that being on June 3, 1368, in 
Santa Ana. NESS said he beieeves that WILSON is residnng 
in Santa Ana somewhere near Main Street on either First 
or Fourth Street. WILSON's brother, RICHARD,, is the manager 
of a bar in Santa Ana, C^aifo^nll, the "Poor House" or "Pussy 
Cat.” ’

A 6/9/68 . Los Angeles, Californil Los Angeles 56-156<On-----------XU.------- at . -̂-------i-y------- _-------------- File # ^
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WHSON was known to frequent the Golden Garter 

and to the best.of NESS's memory, BOB had accompanied 
WHSON to the baa^on many occasions.

NESS advised that he was being held by the 
Los Angeles County Sheeiff’s Office on a charge of 
furnishing false identification to a police officer.

NESS was asked why DOROTHY was freed as a termed 
from the Golden Garter. He stated that she was fired 
because one of the owners treed unsucceessully to have sexual 
intercourse with her. ' „

The filiwwing descriptoon of NESS was -obtained 
through interveew and observation:

Los Angeles Stheiffs
Office No. 72-1-135 u J
Scar's and Marks Tattoo of woof head left

upper arm.

Namie
Birhh4ataa , ;

EDWIN GERALD NESS 
August 27, 1949 

. Highland Park, CcCafornca
Height 
Weeght 
Hair 
Eyes . 
Prior Arrest

5’11"
150 pounds
Brown
Brown

Record Admitted two arrests . 
approximately 1962 for 
Grand Theft Auto
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/23/01.
Date

1

HARRY PATZMAN, 2915 West Shorb, Alhambra, California, 
telephone 282-7637, advised he is employed-at the Union 76 
Service Station, Fremont and Valley Boulevard, Alhambra. He 
is a regular customer at the Golden Garter Bar, Alhambra, 
stopping there two or three times a month during the last six 
months. He also frequents the InterUude and Stardust Bax's 
in Alhambra.

A group of photographs were shown to PATZMAN including 
photos of SIRHAN SIRHAN, ROBERT ANDRESE, EDWIN GERALD NESS, and 
JAMES LLOYD WIISJON. PATZMAN did not recognize photos of WILSON 
or NESS. Regarding the photo of SIRHAN SIRHAN, PATZMAN iUenti- 
fied. him as appearing identical to a customer seen at the Golden 
Garter Bar three or four times during the last two months. 
PATZMAN recalled seeing him the -first Mme about two months 
ago when PATZMAN went into the bar in the late afternoon. The 
bar was crowded and PATZMAN sat next to this individual at 
the bar. He said the man had pimples on his face, looked like 
a "wetback”, and was sloppily dressed. PATZMAN ateempted to 
engage the man in conversation but the man did not even answer 
him. PAT&AN saw him two or three other Mmes but was never 
inrrdduced to him. He said the man was always alone and was 
not observed to associate with anyone else. PATZMAN could 
furnish no further information concerning this man.

Regarding ROBERT ANDRESE, PATZMAN identified a 
photograph of this individual as a man known to him only as 
’'BOB’1, a customer at the Golden Garter Bar in the last two 
months. PATZMAN beloved he had also observed "BOB" at the 
Itterludr and CorMtental Bars in Alhambra. He knew no back­
ground. concerning "JOB” such as his resddence. employment, or 
vehicle. The only person ever seen with "BOB” was a young man, 
6*2", long and very Ight blond ha.ir, with a scar under his left 
eye. PATZMAN saw this man with "BOB" on one occasion at the 
Golden Garter Bar over a month ago.

On .6/18/68 .atLot,yAtgelet,-,Cclifrrnil■    Fie #Lot Angela 56-156
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Regarding JAMES XLOYD WILSON, PATZMAN was unable to 
identify him by name or photograph. PATZMAN recalled, however,, 
meeting a man named "JIM" at the Golden Garter Bar, being intro­
duced to him by the barmaid named "DOTTLE" . PATZMAN believed 
"JIM" was "DOTTIE's" boy freend, and described him as a mile, 
white, 20’s, 6’, 200 pounds, light brown hair, goatee, and wearing 
lace-up type of ’field boots. He saw "JIM" on only the one 
occasion and probably would not recognize him if seen again.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/68

ELAINE M. WILSON, 115 South Halladay, Apartment 7, 
Santa Ana, California, advised that she Jis married to 
RICHARD WILSON and that JIM WILSON is her brother-in-Jaw. 
She further advised that on May 30, 1968, JIM WILSON, RHONDA 
GREEN and her childeen moved into the apartment.

' WILSON furnished the following information
regarding JIM WILSON’s activiiees from June 3 - 5, 1968:

On 6/3/68, JIM and RICHARD WILSON left the apartment 
at approximately 9:00 AM to seek employment and returned at 
tpproximaaely 11:30 AM. They stayed J.n the apartment the 
rest of the day drinking and talking.

On June 4, 1968, JIM and RICHARD WILSON got up 
about 6:00 AM and left the apartment to seek employment 
through the QOk-Serv Employment Agency and were gone unnil 
approximately 3:15 PM. JIM stayed in the apartment unnti 
approximateyy 8:00 PM when the bar’s opened and, at that time, 
he and RICHARD went to the Spa Bar on Main Street to draw 
money for their employment. They returned at approximately 
930 PM. JIM left at 10:00 PM to go to Sam's Bar and at 
approximaaely 10:30 PM, RHONDA went to the bar to get him 
and they retunned approximately 20 minutes latter. They all 
stayed in the apartment watching televisoon unnil the early 
morning of June 5, 1968.

On June 5, 1968, JIM and RICHARD left the apartment 
at approxi^tely 8:00 or 9:00 AM to seek employment and were 
gone for approximately two hours when they retunned. During 
the early afeennoon, they again left the apartment for Job 
ineeviewws and returned at approximately 3:00 PM, wle^ they 
remained for the rest of the day.

On 6/11/68 at. Santa Ana, Cclifornit Fie # Los Angeles 56-156

by SA ROBERT GEORGE IBBO^/asi t t t j 6/11/68 
.Date dictated---- :------ ------

This document contains neither recommendaioons nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is lotoed to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302. (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVEi STIG ATION

, 6/13/68
Date---------- ------——------- ---- , ..

RHONDA GREEN was interviewed at 115 South Halladay, 
Apartment 7, Santa Ana, California. After reviewing a 
photograph of BOB ANDRESE, she identifeed him as the 
individual who visited her in Commerce, Californil, with 
JIM WILSON, DOROTHY MANNING and EDDIE NESS.

GREEN furnished t;he foiowwnng information as to 
the activities of JIM WILSON during the end of May and 
beginning of June 1968:

To her knowledge/JIM WILSON worked in Monterey 
Park until- May 29, 1968, when he quit. He drove to Commerce 
accompanied by DOROTHY MANNING and EDDIE NESS and he was . 
driving an old two door DeSoto (year not known but beieeved 
to be of the early 1S5?. visage J. WILSOU w^ed t° bo,^ 
her car to move from-Alhambra to Santa Ana, California. 
They Hl left Commerce about 8:00 PM and drove directly to 
the apartment in Anambra.

She does not recan specifically what WIJSON did 
foom May 31, 1968, through June 3, 1968.

On June 4, 1968, the bars were not opened and JM 
and RICHARD WILSON went to look for a Job through the 
Qik-Serv Employment Agency. They left the apartment at 
approximately 6:30 AM and did not return untel approx/mat6^ 
3:00 Pm. They sat around the apartment untl 8:00 PM when 
the bar’s opened, at which time JIM and RICHARD went to a 
local bar. They returned at approximately 9:00 PM but JIM 
left at 10:00 PM and went to Sam’s Bar. At approximately 
10:30 PM, RHONDA went to Sam’s Bar to get JIM and they 
returned to the apartment approximately ^minutes later.

GREEN, JIM WILSON,. ELAINE WILSON ^d RICHARD raS0° 
stayed in the apartment foom approximately 10:45 PM, 
June 4, 1968, watching television unntl the morning* of 
June 5j 1968.

On 6/11/68 a Santa Ana, Ccayorni.a Flle # Los Angeles 56-156-G-422
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On June 5, 1968, JIM and RICHARD WILSON left the 
apartment at approximately 8:00 AM to seek employment.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date

JAMES LLOYD WILSON, JR., 115 South Halladay Street, 
Apartment 7, Santa Ana, California, was reineervieeed in a 
Bureau car near his residence.

WILSON identifeed a photograph of BOB ANDRESS as 
the individual he previously referred to as the BOB who 
worked with him in Monterey Park, Califoenil, and feequented 
the Golden Gutter Bar, Alhambra, California.

WILSON pointed out that he did not see BOB on , , 
May 29, 1968, at the Golden Garter Bar as previously noised 
but feels he last saw him at the bar on the evening of 
May 28, 1968. He further pointed out he feels sure about 
this inasmuch as he, WILSON, quit his job at the Sc^be 
Mlnufac.turing Corporation at no°n on May 29, 1968. He left 
work and went directly to his apartment in Alh^bra. He 
was drivnng a 1951 to 1953 DeSoto, gray or green in color, 
which belonged to ANGEL (Last’Namie Unknown)(IOU), an employee 
of Scanbe. He stayed at ;the apartment for approximately 
one or two hour's and then^drove to RHONDA GREEN'S apartment 
in Commeece, California.' He was accompanied, by DOROTHY 
MANNING and EDDIE NESS. They stayed i.n Commerce unntl 
approximately 8:0° pM and then drpve back to Alhambra.
GREEN foiowwed them in her lutpeoOile.

They all stayed in the. apartment most of May 3°, 1968. 
WILSON drove ANGEL's DeSoto back to the company area where 
he left it sometime during that day.

At approximately 8:°° PM, WILSON, a^ompanieci by his brpthee, RICHARD, RHONDA GREEN and her two children, 
drove to RICHARD's apartment in Santa Ana, CUfor^a, where 
he has resided, since that time.

On June 3, 1968, he does not recall- speeificaliy 
what he did but believes he went to seek employment with 
his brother.

■ On 6/11/68 a Santa Ana, CUforni.^i.e # I°s Angeles 56-156-S^
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On June 4, 1968, he got up at approximately 5:30 AM 
and went with RICHARD to the Q/ik-Serv Employment Agency 
on Spurgeon Street. They were at the agency foom approximately 
7:00 AM to 9:00 AM, when they were sent on a job, name and 
locatoon not recalled. They worked four and one-fourth 
hours and mnSshed up at approximately 2:00 PM. He was 
returned to the agency at approximately 3:00 PM and arrieed 
back at the apartment at approximately 3:30 PM. He stayed 
in the apartment until the bars opened at 8:00 PM, when he 
and RICHARD walked to a bar on Main Street to cash their 
employment checks. After they cashed the checks, they took 
a taxi .to Sam’s Bar, which is near the apartment. He 
beieeves he stayed'there unntl approximately l.UOO JM, wien 
he returned to the apartment - and remained there unntl the 
morning of June 5, 1968. -

At approximately 7:00 ^r 8:00 AM on June 5, 1968, 
he went to Anaheim, California, with his brother in an 
attempt to obtain employment.

WIISON stated that he was in debt to one of the . 
owners of the Golden Garter Bar in the amount of $5 and 
recalls t.hat this owner discussed the debt with him one 
evening a day or two before Memorial Day when he and BOB 
ANDRESE were sitUng at a table in -the bar.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/21/68

FRED PARROTT, M.D., was intevveewed at his office, 
1704 West MaIChheter Avenue, Suite 210, and furnisted the 
folOewiig information:

On June 4, 1968, hie went to the Ambassador Hotel 
at approximately 11:30 PM to liseen to the victory speech 
of Senator ROBERT F. KENNEDY. He found that the hotel was 
so crowded that he could, not get into the Embassy Room, 
the room in Which Senator KENNEDY was givnng his speech.

Shortly after midnight, while standing near the 
door to the Embassy Room, he heal'd a great deal of shouting 
and screaming foom the interior of the room. Shootly after, 
Dr'."’MARCUS MC BROOM, a Psychologist whom he knew, came out 
of the room and. said that doctors were needed. Dr. PARROTT 
ateempted to enter the Embassy Room; however’, a guard at the 
door refused, to aHow him to enter. While he was trying to 
identify himssef, Dr. ROSS MIUER slipped past the guard 
and went into the Embassy Room, apparently to see if he could 
render any aid.

With the teemendous crowd that had gathered in the 
Embassy Room, he never did reach the in^ueed people and did 
not see SIJHAN BISWRA SIRHAN. However, while standing 
outside the door to the Embassy Room, a man came by carrying 
a roieed up ntwipaptr under his arm. As the man pressed 
through the crowd, passing right next tn Dr. PARROTT, he 
kept saying, "Excuse me, please". Dr. PARROTT noticed that 
he appeared to have glassy eyes, as though he were ill. '
Just after this man passed, several men, whom he assumed 
were foom the KENNEDY Party, came through the crowd hollering, 
"Stop that man! Stop that man!", indicating the man who had 
been carrying the ctwsiaitl’. He does not know if these rnen 
were successful in getting the man with the ntwsiaitr stopped, 
but the last tmme he observed them, they were going out the 
south door of the Ambassador Hotel. He described the name 
with the newspaper as a white mle, dark complexion, dark 
hair, 25 to 27 year’s old, 5*7" tall, medium build. He said 
that he could furnish no descrip^on of the two or three

On 6/20/68 at ..Jos.. Angeles,-.Californiaa Fie # Los .Angeles 56-1.56—^^
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men who were attempting to stop the man with the newspaper, 
other than that they were white miles.

The only other thing that he observed which 
seemed irregular to him under the cirumsstances was four 
men carrying a fifth man out of t;he hotel saying, "Leet’s 
get out of here". He did not know if the man they were 
Carrying had been inoueed in the crwd.

' A photograph of SHHAN BISKRA SMN was _
.,exhibited to Dr. PARROTT but he advised he did not recognize 

him as anyone he has ever seen. PARROTT stated that he 
went to the Ambaasdor Hotel with his freend, SAMUEL STRAIN, 
and advised that STRAIN could be reached at teeephone 
number AX 3—5327.
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Date 6/21/68

ProfessionalsWILMM EVENSEN, Co-ChaOmann, Young 
for KENNEDY, was interveewed at the Graduate School of 
Business Administration, University of California, Los Angeles 
Campus. EVENSEN advised the Young Professionals for KENNEDY 
is made up of young working people who were not students. 
He furnished the applicators made by all members of this 
organization and a roster.lissnng the names and adiresset 
of all members. This roster is being maintaneed in the 
Los Angeles fie.

A review of the applicators for the name JAMES 
TED revealed the name of JAMSHID TADIKI, 1841 North New 
Ham>phire, Number % H^llw^ood, Ccaifornia 90027a teepphone 
number 665-3527. EVENSEN advised that hie is not familiar 
with this name and cannot say whether this person was or 
was not identical with SIDMAN BIS51ARA SIIHAN.

EVENSEN said that he was on the stage of the 
Temple lisail ah, 10345 West Pico Boulevard, Los Angeles, 
Caaiforiil, when Senator ROBERT F. KENNEDY gave Ms speech 
about three weeks ago. He, however, does not recaH seeing 
anyine resembling SIRHAN and further stated that there were 
between 50 and 75 people on the stage, so that if SIRIAN was 
there, it is unlikely that he would recollect seeing him. 
EVENSEN observed a photograph of SIRHAN and advised mt he 
does not recognize him as anyone he has ever seen before.

He was not a the Ambassador .Hotel on June 4, I968, 
but observed the assassinator of Senator KENNEDY by televisor 
in New York. He said that the foiowwnng indiviuuass are 

,believed to have been at the Embassy Room at the approximate 
.tme of the assassinator:

THAD HEATH.
3668 Olympiad Street _ ____  
Los Angeles, Califorill 90(413 
Telephone 652-8442

On

by

6/20/68 at- Los Angeles, CdOforala

SA. RIOARD.P..DOUCIE!TTZasi

Fie # Los Angeles 56-1561-425

♦ 4 6/20/68Date dlcaaied -—...—..-< £-------------——
‘ This document contains neither riCommini^aScnss nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is Icaned to 

your agency; it and its contents are not to be distributer! outside your agency..

i



LA 56-156

NELSON RISING and wife SHARON 
Office telephone 620-1120
Home telephone 782-5844

BOB and KATE THOMSON
3010 West 4th Street 
Los Angeles. California 
Telephone 382-3397

BILL NORRIS .
Telephone 625-7831

NINA R. RHODES
4342 Nogales-Drive
Tarzana, Cclifornia
Residence teeephone 987-2736

BOOKER GRIFFIN
.Canbe -reached at
'Negro Industrial and Economic Union
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Date-------6/1-5/68

MARWAN MOHAMMED SABHA, apartment B, 415 North 
Third Street, Alhambra, California, teePhhone No. 284-0752, 
was contacted concerning his. knowledge of SIRHAN BISKRA 
SIRHAN; SABHA advised that he is presently employed at 
the Lockeed Electronic Company, 6207 East Ranulph, City 

‘ of Commerce, CaHfornia. SABHA advised that his wife, 
SIGRID SABHA, was contacted by Special Agents of the FBI 
on June 10, 1968 and that since the Agents contacted 
his Wife, he and his wife have discussed the possibility 
of their having come into contact with SIRHAN. SABHA 
said that he and his wife have concluded that they have 
never seen nor talked with SIRHAN on any occasion and 
that he had never heard of SIRHAN until the asshssinatoon 
^f Sector ROBERT KENNEDY, at which the he read the 
account of this assassinatoon in the newspaper's and 
observed photographs of SIRHAN in the newspaper's, as well as 
on televlsoon. SABHA stated that he is a Jordanian and 
knows several Jordanian Nationals in the Los Angeles area 
and that the only person that he can recall that even 
vaguely resembles- SIRHAN is an acquaintance by the name 
of HAFEZ ARAFAT, who is. a Jordanian freend of his.

SABHA said that ARAFAT is employed as a project 
engineer in the San Fernando Valley area for a company 
unknown to him. SABHA said that he does not know ARAFAT’s 
address; however, he said ARAFAT lives in Canoga Park, 
Ccaifornia, and his teepphone number is 884-8575. He 
said .that ARAFAT resembles SIRHAN in his physical build, 
but- that his facial featuees do not resemble any photograms 
that he has seen of SIRHAN.

The foiowihg descriptoon of MARWAN MOHAMMED SABHA 
■ • was'taaken foom observation and inte:iilet^:

Race
Sex
Natioinaity
Date of Birth

Write
Mile 
Jordanian
June 4, 1941

On — 5/15/58  .at Alhambra,-Ccaifornaa-    ,

rJ
by-^A^aCHARD-N.^HOMAfZdp-------------------------------
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Place of Birth 
Height­
Weight 
Hair 
Eyes

A&wn, Jordan 
5’10" .
200 pounds
Black

.. Brown
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On June 15, 1958, Mrs. LONCOIO (VIRGINIA) LYTTLS, 
11703 Sa^oHne Avenue, Downey, California, telephone number 
852-1992, advised that she is employed part-time at the 
Outtivllae Health Food Store, 7822 East Florence Avenue, 
Downey, Clifornia. Mrs. LYTTLE stated she t.s employed 
approx imaely 24 or 25 hour's a week as a sales person.

Mrs. LYTTLE explained that about November or
December 1957, while at work one day she was intooduced 
to a person by the name of SAUL (Phonneic) by the Store 
Manager, LOIS PALMER. LYTTLE stated that SAUL made deliveries 
for the company fomm the Pasadena store to the store in Downey 
and on his return trip, he took merchandiee and/or money to 
the Monnerey and/or the Pasadena store for this company.. 
Mrs. LYTTLE stated that subsequent, she saw SAUL in the store 
almost everyday that she worked, which was about two or three 
tires a week. Mrs. LYTTIE2 stated that some tires she would 
not see SAUL because he had already been at the store before 
she arrived for work- or he did not come to the store at ail 
on. some particular days.

Mrs. LYTTLE stated that she had very little con­
versation with him. She stated that tt consisted primaily 
of helio and ho... are you? Mrs. LYTTLE stated that she had 
no extended conversation with. SAUL and would be unable,, to 
furnish anything concerning hts ideas, as she does not ‘know 
his. ideas or opinion about anything. Mr's. LYTTLE stated that 
all she could say was that he cas,a.nice looking person, with 
a plaasilg/par8Ohlity..■ ’ ‘ 1 .

Mrs LYTT1E stated that'the first she' knew, that
SAUL was identical' with a person named .SIPHAN SIIHiAN, who was 
Hedged to. have' assassira^^ed Senator' ROBERT KENNEDY, was on the. 
Thursday after KENNEDY’S death,' when Mrs. W3IDENER, the wife 
52 the aimer of,, the store; >teaepheh^cllyy advised, the ..store 
manager, LOIS 'PALMER, that the persoh ,110 was arrested for 
shooting Senator ROBERT KENNEDY was'/SUHUN SUHAN, who ts the 
same person as SAUL who mode .deliveries to the Outti■vilae 
Hee-ath; Food Store. Mrs. LYTTLE stated that after LOIS'PAjMER
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